
 

“Heb ik er als kind altijd van gedroomd om iets met gemeentepolitiek te doen? 
Nee, natuurlijk niet. Ik zou wel gek zijn.” 

 
 

Een kind dat zegt dat het later burgemeester wil worden, 
moet dringend naar de psychiater. Politiek is een vuil 
spel. Dat gaat over macht en invloed, winnaars en 
verliezers. Koste wat kost de grootste willen zijn. Je wil 
opleggen, manipuleren, tegenwerken, verdraaien. Wat 
telt, is niet de waarheid, maar herverkozen worden.  
 
Wie wil daar nu mee bezig zijn? Het is een vies woord en 
een vuile stiel. Weet uw moeder dat ge in de politiek zit? 
Nee, gij, ik heb haar wijsgemaakt dat ik pianist ben in 
een bordeel. Dat idee. 
 
Politiek zoals wij dat vandaag kennen is een 
ruziemachine. Daar wil je als normaal mens niks mee te 
maken hebben. Dat is het beeld dat bij iedereen leeft. En 
het ergste van al is: dat beeld klopt. Voor de helft. Want 
het is maar de halve waarheid. Politiek kan ook iets 
helemaal anders zijn. Godzijdank. 
 
Aan het eind van de dag gaat politiek over uzelf een 
vraag stellen. En die vraag ook aan anderen stellen: in 
wat voor wereld willen wij leven? Waar droom ik van? 
Waar droom jij van? Waar liggen we wakker van? 
Kunnen we daar samen een oplossing voor bedenken? 
Hoe gaan we dat aanpakken? Wil ik daartoe bijdragen? 
Of hou ik mij liever koest? Dat kan ook.  
 
Het begint met naar elkaar luisteren. Eerlijk zijn. 
Informatie delen. Mensen de kans geven om mee te 
denken.  Op het moment dat nog niet alles vastligt. 
Twijfel tonen. Dingen durven in vraag stellen. Ambitie 
tonen. Buiten de lijntjes kleuren. Andermans voorstellen 
steunen. Hartstochtelijk van mening verschillen als het 
moet. Maar altijd respectvol en met hetzelfde doel voor 
ogen: de best mogelijke wereld voor ons allemaal. Je 
weet dat die niet bestaat. Maar je probeert tenminste.  
 

Ik ben blij dat ik bij ’t Dorp ben. Dat is geen politieke partij 
en al helemaal geen ‘oppositiepartij’ zoals ze dat in de 
krant zo graag schrijven. Ok, we hebben drie raadsleden. 
Die leveren uitstekend werk. Maar ‘t Dorp is veel meer 
dan dat. Het is een groep van mensen die het beste van 
zichzelf geven. Elk op hun eigen manier, met hun eigen 
talenten en tekortkomingen. Elk met hun eigen stem. 
Een burgerbeweging in de ware zin van het woord. Een 
verzameling van burgers die vooral hun best doen om 
iets in beweging te zetten. Samen met iedereen die daar 
zin in heeft.  
 
Als ik dat zie gebeuren, word ik blij. Dat is het moment 
waarop politiek ophoudt politiek te zijn. Dat is niet meer 
de machtsstrijd die we kennen, waarvan we zijn gaan 
geloven dat die normaal is. Maar een motor voor 
verandering, een drijvende kracht die het beste in 
mensen naar boven haalt.  
 
Mensen die zich inzetten voor andere mensen is van het 
mooiste wat er is.  Die zorg dragen voor hun eigen dorp, 
hun eigen omgeving. Voor de natuur en de geschiedenis 
die we geërfd hebben en die we op een dag aan onze 
kinderen zullen doorgeven.  
 
Dat is het soort politiek die mij een warm gevoel geeft. 
Waarvan ik denk: als dat politiek is, dan doe ik mee. 
Eigenlijk is het heel simpel. Dat heet gewoon 
samenleven. En er samen het beste van maken.  
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Als volslagen nieuwkomers maakten jullie begin vorig 
jaar jullie entree in de gemeenteraad. Hoe ging dat? 
 
Lode : “We hadden natuurlijk wel een idee waaraan we 
ons konden verwachten. We volgden de 
gemeentepolitiek al een tijdlang met een aantal mensen 
op de voet. Maar als je zelf als kersverse verkozene in de 
gemeenteraad gaat zitten, voelt het toch anders.”  
 
Filip : “Wat mij vooral opviel, is de collegialiteit onder de 
raadsleden, vaak over de partijgrenzen heen. En ook de 
hulpvaardigheid van het gemeentepersoneel is 
magnifiek. Maar wat bijvoorbeeld spijtig is, is hoe weinig 
publiek er naar zo’n gemeenteraad komt. Ik begrijp dat 
perfect. Het begint al met de agenda. Vaak wordt er 
gestart met een hele reeks technische agendapunten. Je 
moet als toeschouwer al flink wat geduld oefenen 
vooraleer de echt interessante kwesties aan bod komen. 
En als het dan zo ver is, blijkt dat er vaak amper een 
debat is. Je mag vanuit de oppositie zeggen wat je wil, 
uiteindelijk is het toch gewoon de meerderheid die 
beslist. De partijtucht van de meerderheidspartijen laat 
geen afwijkende meningen toe. Dat is jammer.” 
 
Lode : “Er zitten mensen die ik nog nooit een woord heb 
horen zeggen. Ik ga geen namen noemen, maar het is 
niet Koen T’Sijen. (lacht)”  
 
Ines : “Het klopt wat Filip zegt: de gemeenteraad zou veel 
laagdrempeliger moeten zijn. Nu mag je als burger 
alleen helemaal aan het begin en op het einde een vraag 
stellen, terwijl het veel logischer en interessanter zou 
zijn dat mensen bij elk agendapunt de kans zouden 
krijgen om hun mening te geven.”  
 
Lode: “Heb je dat al eens geprobeerd, op een 
gemeenteraad een vraag stellen?  Dat is echt niet 
evident. Heel intimiderend hoe je daar moederziel alleen 
voor die gigantische U-vormige tafel met al die 
raadsleden aan een microfoon moet gaan staan om je 
vraag te stellen. Dat moet je echt durven. Het lijkt wel 
een examen. Daar zouden ze echt iets aan moeten doen. 
 
Ines: “Die keer dat die mevrouw uit Vremde ons, 
raadsleden,  kwam vertellen hoe moeilijk het voor haar 
is nu er geen Bancontact meer is.  Dat was democratie 
op z’n best.” 
 
Filip: “Door de lockdown was de gemeenteraad van de 
maand mei live te volgen via het internet. Daar hebben 
we hard voor gepleit. Dat was ook een groot succes. 

Super knap gedaan van de IT-dienst van de gemeente. 
Normaal zit er een man vijf in het publiek, nu was de 
livestream op youtube na één dag al meer dan 500 keer 
bekeken.  
 
We hadden gehoopt dat men dat na de opheffing van de 
corona-maatregelen zou blijven doen, maar na één keer 
is men er al mee gestopt. Zogezegd te duur. Het is 
nochtans super handig. Mensen hoeven dan niet door 
weer en wind naar het gemeentehuis om er een avond 
lang braaf op een stoel te gaan zitten. Ze kunnen thuis 
comfortabel volgen vanuit hun zetel en tussendoor ook 
de strijk doen of een pintje drinken (lacht). Zo betrek je 
veel meer burgers.” 
 
Ines : “Met ’t Dorp ijveren we voor een beleid dat de 
mensen au serieux neemt. Inwoners zijn de experten 
van hun eigen buurt. Betrek hen dus alsjeblief bij de 
besluitvorming. Niet op een informatieavond als alles 
eigenlijk al beslist is en er alleen nog wat punten en 
komma’s verzet kunnen worden, maar vanaf het prille 
begin. En vooral ook : wees als bestuur alstublieft 
transparant. Burgers hebben daar recht op.” 
 
Lode : “De essentie van ’t Dorp is inderdaad dat we een 
lobbygroep zijn van burgers voor burgers.” 
 
Maar hebben jullie het gevoel dat je als raadslid iets kan 
betekenen, dat je een verschil kan maken?  
 
Lode : “Absoluut. Al in aanloop naar de verkiezingen van 
oktober 2018. Waarom denk je dat de bestuurspartijen 
zich toen plotsklaps voorstander noemden van 
burgerparticipatie? Al stellen we vast dat het in de 
praktijk voor beroepspolitici toch heel verleidelijk is om 
in oude gewoonten te hervallen.” 
 
Ines : “Ik heb het gevoel dat we met ‘t Dorp ook terug wat 
“schwung” in de gemeenteraad gebracht hebben. We 
dagen de gevestigde orde soms wat uit. Ik denk dat dat 
nodig was. We hebben de muffe pluche wat opgeschud 
(lacht). We zijn de luis in de pels, maar alleen als het 
moet. Onze insteek is altijd constructief.” 
 
Durven jullie ook kritisch naar jezelf te kijken : zijn er 
dingen die jullie vandaag anders zouden doen dan aan 
het begin van de legislatuur? 
 
Ines : “Ja, zeker. Het is en blijft een leerproces natuurlijk.  

't DORP is een onafhankelijke burgerbeweging. Wij 
brengen mensen bij elkaar die zich samen willen 
inzetten voor een nog beter Boechout en Vremde. Elk 
met hun eigen expertise en talent.  
 
We hebben sinds de verkiezingen drie 
vertegenwoordigers in de gemeenteraad die mee 
helpen om onze dromen waar te maken: Ines De 
Keulenaer, Lode Van den Brande & Filip Peeters. 
 
 



 
  In ons onstuimig enthousiasme hadden we in het begin 

bijvoorbeeld de neiging om op alle dossiers te willen 
springen, op alle slakken zout te willen leggen. We 
hebben ons snel gerealiseerd dat dat niet productief is. 
‘Pick your battles’ is sindsdien het devies. Wij zijn en 
blijven jammer genoeg amateurs.” 
  
Filip: “Ines bedoelt ‘liefhebbers’ (lacht).” 
 
Ines: “Nee, ik bedoel: we moeten het allemaal maar in 
onze vrije tijd zien te doen, ook de vele vrijwilligers 
achter de schermen. Maar we doen het allemaal met 
volle overtuiging. Omdat we echt denken dat het nodig 
is dat we als burgers deelnemen aan het beleid en onze 
stem laten horen.” 
 
Lode : “Praktisch is het zo dat op de voorbereiding van de 
gemeenteraad al onze leden welkom zijn. In deze 
corona-tijd ging dat digitaal, maar voordien 
verzamelden we elke maand bij iemand in de living. 
Discussies gaan we dan niet uit de weg, maar respect 
voor ieders mening is wat bovenal telt. Op basis van die 
input dienen we dan eigen agendavoorstellen of 
interpellaties in. Die worden dus breed gedragen, maar 
even breed gedragen is onze aversie tegen partijtucht. 
Als raadsleden genieten we het vertrouwen van onze 
leden. Ieder van ons stemt in eer en geweten, maar ook 
met een open vizier. Soms kan de toelichting van een 
agendapunt tijdens de gemeenteraad nieuwe inzichten 
bieden. Meestal stemmen we met ons drie unisono, 
maar dat is dus geen must.”  
 
Ines : “Het is fijn dat we met ons drieën aan hetzelfde zeel 
trekken, terwijl we toch ook elk eigen accenten leggen. 
Lode is een ondernemer in hart en nieren, geboren en 
getogen Boechoutenaar.  Financiën, economie en 
sociale zaken zijn echt zijn ding. En het behoud van de 
eigenheid van ons dorp. Kijk naar hoe hij de Molen 
gerestaureerd heeft en met een hele ploeg bezig is om de 
Boechoutse wijn op de kaart te zetten. Filip wil de 
gewone man en vrouw in de straat een stem geven. Hij 
heeft een hekel aan de oude machtspolitiek en ijvert 
voor een correct en respectvol beleid. Zelf ben ik erg 
begaan met ons milieu, het klimaat en met 
dierenwelzijn. Zo heb ik in de gemeenteraad nog pas 
opgeroepen om werk te maken van een plan tegen het 
grondwatertekort. Ook de strijd tegen broodfok ligt mij 
na aan het hart en tracht ik hoog op de politieke agenda 
te houden.”  
 
Filip : “Ik moet wel nog leren om wat vaker mijn mond 
te houden. Dat is mijn grootste probleem: ik kan niet 
zwijgen als ik onrecht zie of oneerlijk gedrag. Dan zeg ik 
dat luidop. Daar schrikken mensen soms van.“ 
 
Lode: “Ik vind dat juist goed. Filip zijn morele 
verontwaardiging is oprecht. Hij verwoordt het soms 
wat raar… 
 
Filip: “Zal ’t gaan, ja?” 
 

Filip, vorig najaar was er wat commotie omdat je toen 
gevraagd werd om de zaal te verlaten als het over het 
Vijverhof ging. Volgens de voorzitster van de 
gemeenteraad had jij immers een persoonlijk belang. Jij 
hebt je daarover beklaagd bij de gouverneur, maar daar 
ving je bot? 
 
Filip : “Dat klopt. Het is te zeggen, de voorzitster van de 
gemeenteraad vond dat ik daar niet mocht zitten omdat 
ik met een aantal mensen een procedure gestart was bij 
de Raad van State tegen het RUP Vijverhof.”  
 
Lode : “Dat RUP is eind 2019 door de Raad van State 
vernietigd omdat het bestuur lang vóór het openbaar 
onderzoek een contract had getekend met de 
projectontwikkelaars waarin men beloofde om de 
bouwplannen sowieso goed te keuren. Daardoor kon het 
college niet meer onpartijdig oordelen over de 
bezwaarschriften. En wat doet men? Van zodra dat 
dossier ter sprake komt moet degene die voor de rechter 
heeft kunnen aantonen dat de gemeenteraad de wet 
heeft overtreden de zaal verlaten en al degenen die de 
wet overtreden hebben, mogen gewoon blijven zitten. Ik 
vind dat raar.“ 
 
Filip : “Op zich was die hele heisa een storm in een glas 
water. Het belangrijkste is dat de Raad van State de 
achterkamerpolitiek van het bestuur heeft afgestraft. 
Punt. Men wil de mensen graag doen geloven dat ik dat 
uit eigenbelang heb gedaan. Maar ik verzeker u dat ik 
morgen ook mee op de barricade spring als men beslist 
om het parkdomein van het Heuvelhof of het Fruithof 
te verkavelen. Het gaat over erfgoed en parkgebied dat 
bedreigd werd door bulldozers en beton. Daar ging het 
mij om. En niet vergeten : bijna 1.000 inwoners hebben 
toen een bezwaarschrift ingediend. Ik was lang niet de 
enige.”  
 
Was er ook niks met jouw tennisveld? 
  
Filip: ”Nog zo’n verhaal. Goed dat je ’t vraagt. Dat lag er al 
toen ik mijn huis kocht. Het dateert van begin jaren 
zeventig. Het was ook al jaren niet meer onderhouden.  
Het college beweerde ten tijde van het Vijverhof plots 
dat dat een bouwovertreding was. Dan weer niet en dan 
weer wel. We hebben het voorgelegd aan de Raad voor 
Vergunningsbetwistingen en ook daar heb ik gelijk 
gekregen. Hopelijk lees je daar meer over in de volgende 
#boechoutbeweegt. (glimlacht).” 
 
 

Lode: “… maar het komt recht uit zijn hart. Dat is 
zeldzaam in de politiek.” 
 

Heb je een vraag, opmerking of advies voor Ines, Lode of Filip? 
Mail gerust naar info@tdorpboechoutvremde.be 

Waar dromen jullie nog van voor Boechout en Vremde? 
 
Ines: “O, een burgerraad, meer trage wegen, een sociaal 
restaurant… teveel om op te noemen. Mensen komen 
nog elke week bij ons aankloppen met goeie ideeën. We 
gaan daar absoluut werk van maken!” 
 



 

  

Het is jammer genoeg waar wat er onlangs in de krant 
stond. De bomen van de Dreef van Moretus zijn in 
gevaar. Een groot deel van De Dreef dreigt te verdwijnen. 
 
De Navo heeft daar al jaren een pijpleiding liggen, maar 
doordat de regels rond veiligheid gaandeweg verstrengd 
zijn, staan die bomen plots in de weg en dus moeten er 
23 gekapt worden. 
 
Meer nog. Ze mogen ook niet meer op dezelfde plaats 
heraangeplant worden, vindt de Navo. Dat betekent dus 
het einde van de Dreef zoals we die nu kennen, samen 
met de Molen één van dé iconen van ons dorp. 
 

Voor veel mensen kwam het nieuws als een verrassing, 
maar het overleg daarover blijkt al jaren bezig. 
 
De eigenaars van de Dreef, de NAVO, het Agentschap 
voor Natuur en Bos, het Agentschap Onroerend Erfgoed 
en het gemeentebestuur zijn al van vóór de verkiezingen 
samen op zoek naar een oplossing. 
 
Dat is een goeie zaak. Maar het zou nog beter zijn als 
men daar de ganse bevolking bij zou betrekken 
 
Wie aan de Dreef raakt, raakt aan de ziel van ons dorp. 
We zijn er allemaal mee verbonden, al generaties lang. 
Het is een van de mooiste plekjes van Boechout. Die 
dreef, dat zijn wij. 
 
Daarom is het volgens ons van het grootste belang dat 
alle inwoners goed geïnformeerd worden over het lot 
van de Dreef. 
 
Daarom heeft raadslid Lode Van den Brande, de man die 
de molen van de ondergang heeft gered, namens ’t Dorp 
al meermaals een oproep gedaan om hier werk van te 
maken. Om te zorgen voor meer openheid in dit dossier.  
 
Níet nadat er al beslissingen zijn genomen en ook niet 
aan de vooravond van een beslissing, maar nu vandaag. 
Nu het nog niet te laat is. Nu we nog kunnen meerpraten.  
 

 
Lode deed zijn oproep op de gemeenteraad van 27 
april, nog vóór de recente artikels in de krant. De 
burgemeester liet toen weten dat hij de bevolking pas 
in het najaar wilde informeren. Maar toen we onze 
oproep op de facebook-pagina van ‘t Dorp zetten, 
kwam het bestuur de dag zelf nog met meer nieuws 
 
Daar zijn we heel blij om. Diezelfde info verscheen 
ondertussen ook in het infoblad #boechoutbeweegt. 
Ook dat is een goeie zaak. 
  
Niet alle informatie die het gemeentebestuur 
verspreid  is correct. Zo staat er dat er tussen de 
pijpleiding en de bomen een afstand van 3 moet 
gerespecteerd worden. Vroeger was dat 2m. In 
werkelijkheid gaat het om een zone van 5m waar niks 
mag staan. Mét ook nog eens een extra zone van 15m 
aan weerszijden waar geen ingrepen mogen gebeuren 
– dus ook geen bomen mogen geplant worden – 
zonder uitdrukkelijke toestemming van het Ministerie 
van Defensie. Bovendien is de juiste ligging van die 
pijpleiding een militair geheim.  
 
Het bestuur beweert ook dat de wortels en stam van de 
bomen rot zijn. Dat is niet zo. Sommige wel, sommige 
niet. De meeste bomen zijn zelfs nog niet onderzocht. 
Er is dus nog werk aan de winkel.  
 
Vandaar onze vraag: Laat ons dit samen bekijken, hier 
samen over nadenken. Met alle kennis en informatie 
die er voorhanden is. Wat er met de Dreef moet 
gebeuren is veel te belangrijk om binnenskamers te 
beslissen.  
 
Laat alle standpunten aan bod komen. Geef iedereen 
de kans om mee te zoeken naar creatieve oplossingen. 
Betrek het hele dorp bij de zorg voor de Dreef.  
 
Zodat, als er op een dag een beslissing moet worden 
genomen, niemand verrast zal zijn of zich gepasseerd 
moet voelen zoals recent bij de bomenkap in de Victor 
Heylenlei. 
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Worden de mooiste bomen van Boechout gekapt? 



 
  

                               In de aanloop naar de verkiezingen  
                            deden we met 't Dorp een rondvraag:  
                            ‘Waar droom je van voor Boechout en 

                             Vremde?' 'Een eigen (bio)markt was het       
                       populairste antwoord. 
 
Mieke Kaniszai van De Pelikaan stak de handen uit de 
mouwen en kijk, sinds kort mag het terug: elke 
donderdagvoormiddag aan het Oud Gemeentehuis in 
Vremde. 
 
Blij dat het gemeentebestuur nu ook meesurft op die golf. 
Nu nog dat marktreglement dat al meer dan een jaar 
beloofd is en dan hebben we eindelijk een volwaardige 
markt in Vremde. 

Raadslid Ines De Keulenaer zette dierenwelzijn in mei op de agenda van 
de gemeenteraad. Ze hield een warm pleidooi om echt alles uit de kast te 
halen zodat we een einde kunnen maken aan het dierenleed in onze 
gemeente.  
 
Daarbij vroeg ze ook extra aandacht voor de facebookgroep Dierenverdriet 
die toch bewijst dat er een groot draagvlak is voor het actief bestrijden van 
elke vorm van broodfok. Niet alleen in Boechout, maar overal in 
Vlaanderen. 
  
Het doet ons plezier dat het voorstel van ons raadslid Lode Van den 
Brande om bij het Vlaams Parlement actief te pleiten voor een 
wetswijziging rond broodfokkerij de steun kreeg van alle partijen in de 
gemeenteraad. 
 

Ben je getuige van dierenleed? Mail dan naardierenwelzijn 
@politieminos.be. Of bel 101 voor dringende gevallen.  

 

De ruilboekenkast van Erika Demeye in Vremde was dringend aan een 
onderhoudsbeurt toe. We zochten en vonden we een paar helpende 
handen die dat met veel plezier wilden doen. Zoals Rafie Dudek met 

haar kleindochter Alice en Rita Bracke die graag haar garage uitleende. 
Nog een laatste likje verf en binnenkort staat de boekenkast weer te 

blinken bij Erika aan de Broechemsesteenweg 105 c. 

  
 
 
 
Giovanni Trombetta, voorzitter van de Milieuraad is een van de 
bezielers van ‘Kijk, een Propere Wijk!’  Een hartverwarmende 
actie van buren die samen hun eigen buurt schoonmaken.  
Na de vakantie komt er zeker een volgende editie, maar in 
tussentijd kan je zelf ook in je eigen straat aan de slag.  
 
Voor gratis grijpstokken, handschoenen en vuilniszakken  
kan je altijd terecht bij de Dienst Omgeving. Mail 
omgeving@boechout.be of bel 03 460 06 35 



  
 
  Provincie geeft groen licht voor Giga Aldi 

Ondanks twee maal negatief advies van de eigen administratie 

Dit hadden we eerlijk niet zien aankomen.  
 
Het advies van de Provinciale Omgevingsambtenaar 
was overduidelijk: de plannen voor de uitbreiding van de 
Aldi aan de Hovesesteenweg in Boechout zijn totaal 
overdreven. 
 
Het bestuur van PRO, CD&V en Groen-Gangmaker had 
eind vorig jaar een omgevingsvergunning afgeleverd 
voor een enorme uitbreiding van de bestaande Aldi aan 
de Hovesesteenweg. Van 1.268 m2 naar 5.418 m2 brutto 
vloeroppervlakte. Ondanks de vele bezwaarschriften 
van inwoners en zelfs een uitdrukkelijk negatief advies 
van de eigen Gecoro, de gemeentelijke commissie voor 
ruimtelijke ordening.  
 
“We moeten dit wel goedkeuren want voor de 
verkiezingen zijn er al verregaande afspraken gemaakt 
met Aldi” was toen het opvallendste argument van het 
college. “Alles ligt al vast”, dit is immers een 
'legislatuuroverschrijdend project', kreeg de GERCORO 
te horen. 
 
De infoavonden, het openbaar onderzoek, de 
bezwaarschriften van de inwoners, het advies van de 
Gecoro… het had allemaal weinig zin. Alles was al lang 
op voorhand beslist, zo gaf de bevoegde schepen toe. Als 
ze geweten had dat de Gecoro van plan was een negatief 
advies te geven, zou ze wel op voorhand hebben gezegd 
dat een advies geven eigenlijk geen zin had, zo zei ze 
nog. 
 
Daarop trok een tiental buurtbewoners met de steun van 
’t Dorp naar de provincie met de vraag om dat besluit te 
vernietigen. Ook de gemeente Hove diende een klacht 
in. De Hovense Schepen van Ruimtelijke Ordening 
noemde de gevolgen voor de mobiliteit en de 
verkeersveiligheid recent nog ‘bijzonder ernstig’ en 
betreurt ook dat het Boechoutse gemeentebestuur nooit 
in overleg gegaan is met de gemeente Hove. 
 
 
 
 
 

Het rapport van de Provinciale Omgevingsambtenaar is 
overduidelijk: een winkel van dat formaat past niet op 
die plaats. De gevolgen voor de mobiliteit en de 
verkeersveiligheid zullen veel ingrijpender zijn, dan 
men altijd heeft doen uitschijnen. De plannen zijn ook 
op tal van vlakken in strijd met de Boechoutse 
bouwcode. Bovendien zijn er ook ernstige 
procedurefouten gemaakt. Ze gaf dan ook tot tweemaal 
toe een negatief advies: de gemeente Boechout had dit 
nooit mogen goedkeuren. 
 
Het Boechoutse bestuur gaf toe dat de plannen in strijd 
zijn met de eigen bouwcode, maar beweert dat die alleen 
geldt voor huizen waar mensen echt wonen, niet voor 
bedrijven zoals Aldi.  
 
De Provinciale Omgevingsambtenaar is het daar niet 
mee eens. Een gebouw is een gebouw. Wie in Boechout 
wil bouwen dient zich aan de regels van de bouwcode te 
houden. 
 
De beslissing van de Deputatie komt dan ook als een 
totale verrassing. Die veegt het rapport van de eigen 
administratie van tafel en keurt de 
omgevingsvergunning dan toch goed. Dat is hoogst 
uitzonderlijk. 
 
Wil dat zeggen dat de nieuwe Giga Aldi er nu meteen 
komt? Dat is nog niet zeker. De kans is groot dat dit 
dossier eerst nog een vervolg krijgt bij de Raad voor 
Vergunningsbetwistingen. 
 
Wij blijven hopen dat Aldi vroeg of laat zal inzien dat een 
meer bescheiden uitbreiding, een winkel op 
mensenmaat die past in ons dorp, beter is voor iedereen. 
 
 
 

Pas op : niemand is tegen een uitbreiding van de 
winkel, maar de tweede grootste Aldi van België aan 
een nu al overbelaste Hovesesteenweg is geen goed 
idee. Boechout is de Boomsesteenweg niet.  
 



 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
  

De gemeente werkt aan een bomenplan. Daar zijn wij 
heel blij mee! Hoe meer bomen, hoe beter voor ons 
allemaal. 
 
Bomen zorgen voor afkoeling en CO2 opslag, dienen als 
zuurstofpomp en fijn stof filter. Ze zijn een thuis voor 
planten en dieren, zorgen voor rust en schoonheid... 
bomen doen een dorp deugd.  
 
In het najaar komt er een gemeentelijke actie ‘Boom 
zoekt tuin’. Dan kan je met korting een inheemse boom 
kopen om zelf te planten. Zoals Natuurpunt al een tijd 
doet met hagen. Dat is goed nieuws. 
 
Het is de bedoeling dat je die boom thuis in je eigen tuin 
plant. Maar er hoort ook een oproep bij: “Weet jij waar 
we nog bomen zouden kunnen planten in het openbaar 
domein?”  
 
Kijk, dat is een interessante vraag! Er zijn nog heel wat 
straten en pleinen in Boechout en Vremde waar bomen 
voor extra verkoeling en zuivere lucht zouden kunnen 
zorgen.  
 
Die plekken willen we met ’t Dorp mee in kaart 
brengen. Kijk eens goed rond. Waar is er bij jou in de 
buurt nog plaats voor een boom? Waar zou je graag een 
extra eik zien? Een prachtige plataan. Of twee? Of tien?  
 
Hoe kunnen we ons dorp nog groener maken? Nog 
gezonder. Nog duurzamer. Nog leuker om in te leven.  
 
 
 
 
 
 
 

Als we een klimaatvriendelijk dorp willen, moeten we 
ambitieus durven denken en vooral de krachten 
bundelen. Daarom: doe mee! Laat ons weten waar een 
bijkomende boom niet zou misstaan.  
 
We hebben op onze site een interactieve kaart geplaatst 
van Boechout en Vremde. Daarop kan je twee dingen 
aanduiden: 
 

- Waar heb je zelf een boom geplant? Daar mag 
je best trots op zijn. Laat het iedereen weten. 
Zien planten doet planten. 

 
- Waar wil je graag dat de gemeente nog extra 

bomen plant of voor meer groen zorgt? 
Klimplanten tegen de gevel van de Wigwam 
bijvoorbeeld. Of zonnebloemen op elke hoek 
van de straat.  

 
Kijk eens goed rond en duid ze aan op de kaart op onze 
website www.tdorpboechoutvremde.be. Of mail je 
voorstel naar info@tdorpboechoutvremde.be.  
 
We bekijken alle voorstellen met een werkgroep van 
experts en vragen onze raadsleden om via de 
gemeenteraad iedereen mee warm te maken voor nog 
meer groen in ons dorp.  
 

Zet een boom op de kaart.  
Plant er een in je straat. 
 

15 juni was een feestdag! Toen zijn de kleine torenvalkjes in de wijngaard aan de Molen voor de eerste keer uitgevlogen! 
 

Dankzij Giovanni Trombetta  was Marinella Geerts er op het juiste moment om deze prachtige foto’s te maken. 



 
 
 
  

Noem het zoals je wil: we zitten met een probleem. 
 
Het huidige bestuur (PRO, CD&V en Groen) heeft de 
voorbije jaren een schuld opgestapeld van bijna 32 
miljoen euro. Dat is meer dan 2400 euro per inwoner 
(baby’s en bejaarden inbegrepen). Daarmee halen we 
vlot de top 10 van de Vlaamse gemeenten met de 
grootste schuldenberg . 
 
Die schuld is vooral het gevolg van dure 
prestigeprojecten zoals het Sneppenbos. Daardoor is er 
voor de komende jaren zo goed als geen 
investeringsbudget meer over – de officiële cijfers 
zeggen maar 11 euro per inwoner. 
 
Men wil daar de komende jaren op drie manieren een 
mouw aan passen:  
 
 
 

 
Als de gemeente een stuk landbouwgrond verkoopt, 
zoals recent nog aan de Lispersteenweg, dan is dat per 
definitie aan de hoogste bieder. Dat lijkt slim, maar dat is 
het niet altijd.  
 
Een gemeente zou ook op andere dingen kunnen 
inzetten. Duurzaamheid bijvoorbeeld. Zodat een minder 
kapitaalkrachtige bioboer ook een kans maakt. Of 
verkopen aan iemand met een interessant project uit de 
sociale sector.  
 
De stad Eeklo heeft onlangs een boerderij gekocht en 
weer doorverkocht aan wie een goed plan had waar 
iedereen beter van werd. Sindsdien heeft Eeklo een 
stadsboerderij met 3 hectare bos, zonder dat het de 
belastingbetaler iets heeft gekost. Dat kan.  
 
Wij vragen met ’t Dorp dat er een duidelijke lijst wordt 
opgesteld van wat het gemeentebestuur aan gronden en 
gebouwen wil verkopen. Welk doel wil men daarmee 
bereiken behalve eenmalig geld verdienen? En hoe gaat 
men dat aanpakken?  
 
Als je als bestuur creatief durft te denken en burgers 
actief bij je beleid betrekt, kan je samen geweldige 
dingen doen, die op termijn vaak zinvoller zijn dan 
gewoon verkopen aan de hoogste bieder. 
 
 

 
Dat verklaart ook de bouwpolitiek van de laatste jaren. 
Het gemeentebestuur heeft er alle belang bij dat er tegen 
hoog tempo wordt bijgebouwd. Anders komt men 
financieel nog meer in de problemen.  
 
In Boechout verdwijnen jaarlijks 9 voetbalvelden  
aan open ruimte en dat al tien jaar lang. Dat is meer dan 
in gelijkaardige gemeenten. Die cijfers moeten dringend 
naar beneden. Een financiële put dempen met beton is 
geen duurzaam beleid. 

 
Samen nadenken over een duurzame langetermijnvisie, 
zoals wij vanuit ’t Dorp voorstellen, is momenteel 
blijkbaar nog niet aan de orde. Hopelijk komt daar snel 
verandering in. 

 
 

 
1. Door nog meer en nog langer te gaan lenen. 

Waardoor de interesten natuurlijk ook oplopen 
en we nog meer schulden maken. 

 
 
2. Door de meubels te verkopen. Het rioleringsnet 

is voor 9 miljoen euro aan Pidpa verkocht en 
men zet voor nog eens 2,5 miljoen aan 
gemeentelijke gebouwen en gronden in de 
vitrine. 

 
 
3. Door Boechout en Vremde verder vol te bouwen. 

Men rekent in de meerjarenplannen tussen 
2014 en 2025 op 33% meer inkomsten uit de 
onroerende voorheffing en 30% meer 
inkomsten uit de personenbelasting. Men hoopt 
m.a.w. dat er héél veel huizen en inwoners 
bijkomen. Liefst dure huizen en rijke inwoners. 
Die moeten via belastingen de put helpen 
vullen. 

 

Zitten we met een schuldenberg?  
Of met een financiële put? 
 



 
 
  Hoe zit het eigenlijk met dat 

tankstation?  
 
Vorig jaar werd er een omgevingsvergunning 
aangevraagd voor de bouw van een nieuw 
benzinestation ter hoogte van de Provinciesteenweg 
290. Er was hevig verzet van de buurt tegen dat 
project. Volkomen terecht, vinden wij nog altijd.  
 
Men wil er in een uitloper van het ecologisch 
waardevolle park achter het gemeentehuis 800 m2 
perfect gezonde bomen kappen voor een onbemand 
benzinestation. Bovendien zou de nieuwe situatie erg 
onveilig zijn voor fietsers en ander verkeer.  
 
Tijdens het openbaar onderzoek werd ons 
bezwaarschrift door bijna 400 mensen ondertekend, 
dankzij de enorme inzet van de buurtbewoners. En 
niet alleen wij vonden zo’n nieuw tankstation een 
slecht idee. Ook het gemeentebestuur zag dat niet 
zitten. Daar waren we heel blij mee. 
 
Het college weigerde de omgevingsvergunning na o.a. 
negatieve adviezen van zowel het Agentschap Wegen 
en Verkeer als de gemeentelijke Mobiliteitsraad. 
Daarop trok de firma Gabriëls naar de provincie, kreeg 
de kans om het plan  wat aan te passen en vervolgens 
werd het door de Deputatie dan toch goedgekeurd. Dat 
was in januari.  
 
Ondertussen hebben we niet stil gezeten.We hebben 
de buurtbewoners in contact gebracht met een 
advocaat die er al meermaals in geslaagd is om een  
tankstation van Gabriëls tegen te houden. 

Met zijn steun zijn ze een procedure gestart bij de 
Raad voor Vergunningsbetwistingen. De 
gemeente deed dat ook. Dat gebeurt voor het eerst 
in uitstekende onderlinge samenwerking.  
 
Momenteel is het wachten op een eerste uitspraak 
van de Raad. Die werd verwacht ergens in 
augustus, maar door die hele coronatoestand 
wordt het wellicht ergens in het najaar. Strikt 
genomen mag men vandaag al beginnen bomen 
kappen, maar het bedrijf heeft de Raad beloofd om 
dat voorlopig niet te doen. We blijven dit dossier in 
elk geval van heel nabij volgen.  
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Tot en met 21 juli loopt er een provinciaal openbaar 
onderzoek over de bouw van een gigantisch 
industrieel serrecomplex aan de Mussenhoevelaan. 
Daar was vorig jaar al veel discussie over. Dezelfde 
eigenaar heeft nu een nieuw bedrijf opgericht om 
onder een andere naam een zo goed als identieke 
aanvraag in te dienen.  
 
Het gaat om een serrecomplex van 10 hectare. Dat is 
ongeveer twee keer het Sneppenbos (sporthal, 
sportvelden en parking inbegrepen) en dat 8 meter 
hoog. Het gemeentebestuur vindt dat een goed idee. 
Wij niet. Je vindt een modelbezwaarschrift op onze 
site www.tdorpboechoutvremde.be. We zetten de 
voornaamste vragen en antwoorden nog even op een 
rij. 
 
Waarom zijn wij geen fan van grootschalige 
industriële glastuinbouw? 
Omdat die ten koste gaat van enorme oppervlaktes aan 
open ruimte in landelijk gebied. Zo dreigen we net 
datgene te verliezen wat ons dorp zo aantrekkelijk 
maakt: open ruimte, natuur, een rijkdom aan planten 
en dieren, plaatsen waar je als wandelaar en fietser 
nog vrij kan ademen en tot rust komen.  
 
Is die schaalvergroting dan niet noodzakelijk om te 
kunnen overleven? 
Uit diverse studies blijkt dat tomatenteelt, zelfs op 
gigantische oppervlaktes, nauwelijks rendabel is, 
tenzij men gebruik maakt van een gasgestookte 
warmtekrachtkoppelingscentrale (WKK). De warmte 
die men zo opwekt, dient voor het kweken van de 
groenten, maar daarbij wordt ook een enorm overschot 
aan elektriciteit geproduceerd. Die kan men dan 
doorverkopen. Dat is de voornaamste bron van 
inkomsten. Eigenlijk bouwt men dus vooral enorme 
elektriciteitscentrales in agrarisch gebied.  
 
Een WKK-centrale levert toch groene stroom? 
Helaas niet. Er wordt met gas gestookt. Dat is een 
fossiele brandstof. Echt groen kan je die stroom dus 
niet noemen.  
 
De CO2 die vrijkomt wordt eerst gezuiverd en dan in de 
serre gebruikt om de planten sneller te laten groeien...  
Dat klopt. Een gedeelte van die CO2 wordt inderdaad 
door de planten opgenomen. Tot de planten zijn 
uitgebloeid en de tomaten opgegeten. Dan komt al die 
CO2 weer vrij. Binnen de paar weken dus. 
 
 

 
 
 
1 ha tomaten neemt 7x meer CO2 op dan 1 ha bos...  
Dat is wat het gemeentebestuur zegt. Maar op het 
moment dat die planten zijn uitgebloeid en de 
tomaten opgegeten komt al die CO2 (uit aardgas) weer 
vrij. Binnen de paar weken dus. Een bos kan die CO2 
honderden jaren vasthouden. 
 
Is landbouwgrond geschikt voor 
elektriciteitsproductie? 
Dat kan perfect. Landbouwgrond is goedkoper dan 
industriegrond. Daardoor kan je goedkoper 
elektriciteit produceren in landbouwgebied. Het 
gevolg is: een jacht op landbouwgrond voor 
industriële doeleinden. Veel van de grote 
glastuinbouwbedrijven die in onze gemeente actief 
zijn hebben zakelijke banden met buitenlandse 
bedrijven die enkel in die goedkope 
energieopwekking geïnteresseerd zijn. Dat maakt het 
voor andere kleinschalige en duurzame landbouwers 
(die geen krachtcentrale willen bouwen in open veld) 
bijna onmogelijk om nog aan betaalbare 
landbouwgrond te geraken.  
 
Hoort zo’n serrecomplex niet eerder thuis in een 
industriegebied? 
Dat zou perfect kunnen. De planten groeien niet in 
volle grond, maar in plantbakkken op een bodem van 
plastic substraatmatten en beton. Daarom heet dit 
soort grootschalige glastuinbouw ook ‘niet-
grondgebonden’.  
 
Je kan toch geen serres bouwen in industriegebied? 
Toch wel. In Roeselare bijvoorbeeld zijn ze volop aan 
het bewijzen dat het kan: glastuinbouw in 
industriegebied. Meer nog: men bouwt er serres 
bovenop de gebouwen van de plaatselijke veiling. De 
korte keten op z’n best. Agrotopia, zo heet het project. 
Een mooi voorbeeld van innovatief durven denken.  
 
Was de gemeente geen voorstander van ontharding?  
Jawel. Net daarom is het vreemd dat men inwoners 
oproept (of verplicht) om de verharding van hun tuin 
of oprit ongedaan te maken, maar tegelijk toelaat dat 
in het landelijk deel van de gemeente landbouwgrond 
met 10 hectaren tegelijk wordt verhard. 
 
Worden er niet teveel tomaten geproduceerd?  
De meest recente cijfers van het Instituut voor 
landbouw-, visserij- en voedingsonderzoek tonen aan 
dat er in de tomatenteelt in ons land een jaarlijks 
overschot is van meer dan 5000 ton. Die worden 
allemaal vernietigd. De verwachting is dat die 
overproductie nog gaat stijgen. 
  
Worden die tomaten lokaal verkocht? 
Jammer genoeg niet. De meeste van de tomaten zijn 
bedoeld voor de export. Tegelijk worden er ook 
ingevoerd o.a. uit Spanje. Invoer van buitenlandse 
tomaten in 2017 =  88.000 ton. Export van Belgische 
tomaten naar het buitenland in datzelfde jaar = 
220.000 ton. Allemaal grotendeels met vrachtwagens. 
Weinig duurzaam dus.  
 
 

Wat is er mis 
met mega serres? 



  

 
 
 
Wat stelt ’t Dorp dan voor? 
Wij denken dat het anders en beter kan. Ook voor 
de tuinbouwers zelf. Daarom hebben we in het 
voorjaar van 2019 op de gemeenteraad het 
volgende  voorstel gedaan. Hiernaast het resultaat 
van de stemming. We blijven in elk geval 
proberen. 
 
 

In de Gazet van Antwerpen verscheen op 22 juni een 
artikel over de kinderarmoede per gemeente in de 
provincie Antwerpen op basis van de cijfers uit het 
recente jaarverslag van Kind en Gezin . Daar zijn we 
serieus van geschrokken. 
 
In 2009 werd 1,4% van de kinderen in Boechout in 
kansarmoede geboren. Tien jaar later in 2019 is dat 10%.  
 
Dat is een bijzonder verontrustend cijfer. 
 
In oktober 2019 deed raadslid Joost Derkinderen van 
Groen-Gangmaker al een oproep om werk te maken 
van de armoedebestrijding. o.a. door de invoering van 
een armoedetoets, om bij elke maatregel die de 
gemeente neemt te kijken wat de impact is op de 
mensen die in armoede leven.  
 
Schepen van Welzijn Els Augustinus somde in haar 
antwoord een lange lijst van initiatieven op die de 
gemeente neemt om de armoede te bestrijden. Dat zijn 
stuk voor stuk goeie zaken waarvoor wij de 
allergrootste waardering hebben. 
 
Alleen blijken die niet te volstaan. De cijfers bewijzen 
helaas dat de armoedeproblematiek in onze gemeente 
ondanks alle maatregelen gigantisch is toegenomen.  
 
 
 

We moeten durven onder ogen zien dat ondanks alle 
goeie bedoelingen en de tomeloze inzet van zovele 
mensen we ons doel niet bereikt hebben. Het beleid 
heeft de voorbije jaren misschien niet gefaald, maar is 
wel tekort geschoten. We zitten met een probleem 
waar we zo snel mogelijk gezamenlijk werk van 
moeten maken. Dit mogen wij als Boechoutenaren niet 
laten gebeuren.” 
 
Daarom heeft Lode Van den Brande op de gemeenterad 
van eind juni namens  ‘t Dorp het college gevraagd om 
dringend werk te maken van een Integraal Masterplan 
Armoedebestrijding. 
 
Dat voorstel heeft het helaas niet gehaald. Groen-
Gangmaker, CD&V en PRO Boechout-Vremde stemden 
tegen. Volgens hen is dat niet de verantwoordelijkheid 
van de gemeente maar van de hogere overheid. 
 
 

1 op de 10 kinderen in Boechout leeft in kansarmoede 

10 jaar geleden was dat 1 op 100, vandaag 1 op 10 



 
 
 
 

Niets is zo plezant als samen eten. De keuken is niet voor 
niks de gezelligste plek in huis. Dat is waar mensen 
samen komen, verhalen vertellen, genieten van lekker 
eten en van elkaars gezelschap.  
 
Er zijn veel mensen die alleen wonen. Die dat vaak 
moeten missen. Voor uzelf koken en de afwas moeten 
doen, dat is niet altijd plezant. Dus dachten we met een 
paar mensen: als we nu eens een keer in de maand 
koken voor alle alleenstaanden van Boechout en 
Vremde. En gewoon gezellig samen eten. Eenvoudig en 
lekker. Meer moet dat toch niet zijn? 
  
Het begon met enkele vrijwilligers van ’t Dorp maar al 
snel kwamen er mensen meedoen van overal. “Iedereen 
aan wie we vertelden wat we van plan waren, was direct 
enthousiast” vertelt raadslid Filip Peeters, van opleiding 
kok. “Het is prachtig om zien hoe mensen zich graag 
willen inzetten voor anderen. Ik stond ondertussen zelf 
al een paar keer achter de kookpotten en dat is echt een 
plezier. 
  
Eigenlijk kwam het idee van Danny Van der Weyden. 
Die helpt al een tijd als vrijwilliger bij Potje Gekookt, dat 
is een gelijkaardig initiatief in de Protestantse Kerk in 
Boechout.  
 
 

“Dat is een geweldig succes” vertelt Danny. “Er kunnen 
maximaal 40 mensen binnen en die plaatsen zijn altijd 
direct volzet. Zo zijn we op het idee gekomen om 
hetzelfde te gaan doen, maar dan in Vremde. Ook 10 
keer per jaar. Elke maand behalve in juli en augustus.  
 
Je voelt duidelijk dat er daar behoefte aan is. Er komen 
steeds meer mensen eten. Maar door dat stomme virus 
is alles plots stilgevallen. 
 
Gelukkig bleven de vrijwilligers niet bij de pakken 
zitten. “We dachten kom, we bellen iedereen van wie we 
het telefoonnummer hebben eens op om te horen hoe 
het gaat. Dat werden hele plezante babbels”. 
  
Het is altijd fijn om te horen dat de mensen nog in goeie 
gezondheid zijn en goed omringd worden door familie, 
buren en vrienden. Dat doet ons veel plezier. Het is ook 
fijn om te horen dat de mensen onze maaltijden missen. 
Wij ook, trouwens. Want ook voor de vrijwilligers is het 
altijd een feest.  
 
Als je alleen woont in Boechout of Vremde en je hebt iets 
nodig of je hebt gewoon zin in een babbel, laat het dan 
gerust weten op 03 460 14 82. We checken het 
antwoordapparaat elke dag en bellen zo snel mogelijk 
terug. 
 
“We hopen dat dit zo snel mogelijk achter de rug is en 
we weer elke maand gezellig samen kunnen eten” aldus 
Danny.  
  
Vrijwilligers zijn ook nog altijd meer dan welkom.  
Wie mee wil helpen mag altijd bellen naar 03 460 14 82  
 
 

Hartig Boechout   
Hartig Vremde 
De warmste maaltijd  
voor alle alleenstaanden 
van ons dorp 
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